Flexinoddal

Hitch/Attache
Riese & Muller Packster
or/ou Nevo

[
Verify that the hitch  Limited front/rear When stationary, Do not lift the bike on
ball is vertical to the  angle around the keep the bike onits  the rear wheel.
ground hitch ball. stand.
Vérifier que la boule  Angle avant/arriere A larrét, mettre le Ne pas lever le vélo
d'attelage est autour la boule vélo sur sa béquille.  sur saroue arriere..
verticale par rapport d'attelage limité.
au sol
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Allen Key 6mm ‘\
Clé allen 6mm

Position the bike on a flat surface on its stand and rear wheel.
Placez le vélo sur une surface plane sur sa béquille et la roue arriére.

Use the M8 screws of the dropout fixing to position and fasten the hitch.

Utilisez les vis M8 de la fixation de la patte d’attache pour placer et fixer I'attache.

¢ 2x M8 Dropout
screws

After assembly, check that the screws are tightened and that the rear brake on the bike is
working properly.
Regularly check the verticality of the ball and the tightening of the screws.

Aprés le montage, vérifiez que les vis sont bien serrées et que le frein arriere du vélo
fonctionne correctement.
Vérifiez régulierement la verticalité de la boule et le serrage des vis.



